
Referat fra bestyrelsesmøde d. 9/1 2024 kl. 19.00 i Rytterstuen 

1) Mødedeltagere: Lisbeth, Suzanne, Lea, Marlene, Mia og Michelle 

 

2) Afbud fra:  

Ordstyrer:  

Referent: Michelle 

3) Godkendelse af dagsorden.  

 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.   

 

5) Nyt fra udvalg  

 

a. Økonomiudvalg:  

- Tørketillæg - wrap og hø: 

o Wrapprisen steg i sommers fra 435 kr.+moms til 650 kr.+moms. Det forventes at 

prisniveauet som udgangspunkt falder igen d. 30/6 2024. Der fortsættes derfor 

med tørketillæg indtil da. Det er også her der næste gang skal forhandles pris for 

wrap. 

o Der er et behov for der skrives ud med en forklaring på tørketillægget og hvorfor 

der fortsat trækkes tørketillæg indtil sommeren. 

 

- Manglende stævneindtægt for 2024: 

o Da der som udgangspunkt ikke er planlagt stævner for 2024, kommer der til at 

mangle ca. 45.000 kr. i stævneindtægter. Pengene skal hentes andre steder. 

o Dette kan evt. indhentes på prisstigninger i rideskolen. Dette skal ikke godkendes 

på generalforsamling.  

o Det foreslås, at kontingentet kan sænkes med 45-55 kr. samtidig med der udrulles 

prisstigning i rideskolen. HIRKs kontingent er markant dyrere, end det er i andre 

rideklubber. Dette skal varsles på generalforsamlingen. 



o Der er mange konti i klubmodul, der ikke er aktive. Lisbeth undersøger 

muligheden for at reducere disse for at spare penge.  

 

b. Sponsorudvalg:  

- Vi har fået bevilget 75.000 kr. fra DIF og DGI’s foreningspulje til køb af nye rideskoleheste. 

 

c. Stævneudvalg: - 

 

d. Opstalderudvalg: - 

 

- Frivillige timer:  

Opstalderne har set der kun er fire rideskolestævner i løbet af året, og er bekymrede for 

hvordan de kan få brugt deres frivillige timer.  

o Det er besluttet at bestyrelsesarbejde skal tælle som frivillige timer.  

o De 25 timer frivillige timer pr. boks fastholdes som udgangspunkt. 

o Der må meget gerne findes på aktiviteter, der kan bidrage til indtjening. Dette 

tages videre til opstaldermøde d. 29.01.24.  

o Det besluttes, at bestyrelsesmedlemmer skal have tilbageført deres kontingent. 

Dvs. at kontingentet betales, men efterfølgende tilbagebetales.  

 

e. Hjælperudvalg: - 

 

f. Nyt fra Driften/personale:  

 

- Status efter Maria ikke længere er ansat: Lukket punkt 

 

g. Rideskolen:  

- Der kigges efter nye heste til rideskolen for de penge det er lykkes Mia at få bevilget fra 

DIF og DGI’s foreningspulje. I alt 75.000 kr. 

 

6) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 

siden sidste møde): - 



 

7) Evt. 

- Ridehuskort: Der skal printes lister med de med de medlemmer, der har ridehuskort på HIRK. 

Dette er for, at der i højere grad kan holdes øje med hvem der kommer og bruger faciliteterne. 

Kun fornavn på ridehuskortholder og hestens navn skal fremgå.  

 

1) Næste møde d. 06.02.2024 

 

 


